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Abstract (en)
The sticking device (10) has a plurality of support arms (14) mounted on a rotary member (12) which have holders (16) at their free ends. At
the delivery point (20), the holders (16) each take over an insert (18), transport these past the adhesive applicator device (22), where adhesive
is applied to the inserts (18), and transport the latter to the printing products (24), where the inserts are stuck on. The printing products (24)
are transported resting on supports (34) extending transversely to the conveying direction (A) and the holders (16) each intervene between two
successive supports (34) and are moved by means of the control means (26) against the supports (34) in order to stick the inserts (18) on the
printing products (24) and press them. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Anklebeeinrichtung (10) weist mehrere an einem Umlauforgan (12) gelagert Tragarme (14) auf, die an ihren freien Enden Halter (16) tragen. Die
Halter (16) übernehmen bei der Lieferstelle (20) jeweils eine Beilage (18), transportieren diese an der Klebestoffauftrageinrichtung (22) vorbei, wo
auf die Beilagen (18) Klebstoff aufgetragen wird und transportieren diese an die Druckereiprodukte (24) heran, wo die Beilagen angeklebt werden.
Die Druckereiprodukte (24) werden an quer zur Förderrichtung (A) verlaufenden Auflagen (34) anliegend transportiert und die Halter (16) tauchen
jeweils zwischen zwei aufeinanderfolgende Auflagen (34) ein und werden mittels der Steuermittel (26) gegen die Auflagen (34) bewegt um die
Beilagen (18) an die Druckereiprodukte (24) anzukleben und anzudrücken. <IMAGE>
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